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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 12. juni 2023 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Jeppe M., Jeppe H., Helene, Gitte, Stine, Louise, Pia 
 
Afbud: Kennet, elev, Kristian, Henriette 
 
Gæster: Kasper 
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Oversigt over dagsordenspunkter 
 

SB033.23   Bemærkninger 2 

SB034.23 Madskolen - hvordan kan vi blive selvkørende?             2 

SB035.23 Meddelelser            3 

SB036.23 Økonomi            3 

SB037.23 NEST-lignende 0. klasse samt gruppetilbud         4 

SB038.23 Evt.            4                         

 

 
           

 

SB033.23  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Ingen bemærkninger 
 

 

SB034.23  Madskolen – Hvordan kan vi blive selvkørende? 
  

 
 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 17:45 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Hvilke spørgsmål har vi til politikerne, i forhold til at blive selvkørende økonomisk – hvis 
det viser sig, at Madskolen bliver sparet væk i budget 24. 
 
Beslutning: 
 
Vi afventer den politiske beslutning. 
Jeg vedhæfter de spørgsmål, vi drøftede. 
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SB035.23  Meddelelser   
 

 
 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:45 – 18:15 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Vi har slået en børnehaveklasselederstilling og pædagogstilling op. 
Ansøgningsfrist er den 18. juni og samtaler den 21. juni. Jeppe M. deltager fra bestyrelsen. 
Rettighedsrådet: Baseline er afsluttet i sidste uge. Vi afventer resultaterne fra hovedkonto-
ret. Hvad gør vi i det kommende skoleår? Indsatsområderne evalueres, tryghedsvandring 
er gennemført og tilgængelighedsgennemgang er foretaget. 
Elevrådet: Vi skal have mere fokus på elevrådet i det kommende skoleår. 
Sikker skolevej: Jeg har ikke hørt fra Carsten endnu.  
Madskolen: Kennet har ikke fået en tilbagemelding fra Morten Riis. 
Mobilfri skole: Vi evaluerer i uge 25. Hvad har været godt? Hvad har ikke været så godt? 
Hvad kan forbedres? 
Forældrerådsmødet: PT orienterer om antal tilmeldte. Jeg vedhæfter referat.  
Årsmødet: PT orienterer om antal tilmeldte. Jeg vedhæfter referat. 
Elever pr. 1. august: Vi forventer kun at starte skoleåret med 548 elever.  
Elevernes fravær: PT orienterer 
Medarbejdernes fravær: PT orienterer 
 
 

 

SB036.23  Økonomi   
 

 
Forventet tidsramme: 
 
 

 
18:15 – 18:40 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
PT gennemgår status – herunder hvor vi endte med hensyn til fagfordelingen. 
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Status pr. 1. juni vedhæftes 
 
Beslutning: 
 
Til efterretning 
 

 

SB037.23  NEST-lignende klasse samt gruppetilbud   
 

 
 

 
18:40 – 19:25 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
PT gennemgår hverdagen i en NEST-lignende klasse. Vi går ned og kigger på lokalet. 
PT gennemgår tankerne bag gruppetilbuddet i gruppe 1 og gruppe 2. 
 
Beslutning: 
 
Til efterretning 
 

 

SB038.23  Evt.   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:25 – 19:30 
 

 
Møderække og punkter til kommende skoleår: 
 
Mandag den 7. august – vi aftaler møderække på dette møde. 
 

• Klubtilbud for 4. til 6. årgang 

• Budget 24 

• Gennemgang af mødet med forældrerådene 

• Aula – hvordan kommunikerer vi? 

• Tilknytningsplan – hvad skal vi sige på forældremøderne? 

• Udarbejde inspirationshæfte til forældreråd 
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Kennet – Formand 
 
_____________________________________________________________________ 
Louise 
 

Kristian  
 
 

Christopher 
 
 

Helene 
 
 

Henriette 
 

Jeppe H. 

Gitte - næstformand 
 
 

Jeppe M. 
 
 

Stine 

 

 
 


